
 

Dear parents,   

Дорогие родители! 

 

We are expecting something very exciting at our school!  Happy chicks will be arriving! 
Children will have a chance to take care of them, watch how they grow and experience 
positive emotions being in contact with chicks. 

      В нашей школе и садике ожидаются особые гости, которые приедут в нашу школу  

13 марта и будут с нами целые 10 дней! И это....   пушистые, желтые цыплята! Мы 

заботимся не только об академической подготовке наших детей, но и об их 

эмоциональном развитии, стараемся привить детям любовь к животным, доброту, 

чувствительность к природе. 

     Цыплята будут доставлены аккредитованной компанией The happy chick company. 

Они работают с другими садиками и школами и имеют лицензии и все необходимые 

документы по безопасности. Ребята смогут понаблюдать, как вылупляются цыплята, 

как они будут расти в течение 10 дней в Азбуке и учиться ухаживать на ними, а также 

у них будет шанс подержать цыпленка на ручках. Этот опыт будет замечательным 

дополнением к урокам науки, природоведению и научит детей нести ответственноть за 

тех, кого приручили. Общение с животными способствует эмоциональному и 

социальному развитию ребенка. 

 -------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------       

 

PAYMENT: We are asking for a contribution of £6.50 per pupil towards the cost of the event.  
Our preference is that this is paid via card payment to Svetlana on Wednesdays and Fridays 
after school.  Please pay this by Wednesday 8th March. 

 

Azbuka school 
 

What are the emotional benefits of having animals in schools? 

 

The Benefits 



 

An animal-friendly school: 

• Promotes a sense of responsibility and respect towards all living things; 

• Teaches pupils about animals and their needs; 

• Is aware of and abides by animal welfare legislation; 

• Looks at important contemporary moral and ethical issues like animal 

experimentation and the effect of humans on the environment; 

• Encourages empathy and understanding of animals; 

 

Emotional Support Animals 

With the many pressures and anxieties that children and young people face, it can be 
extremely beneficial to introduce animals into the school environment, even just for a 
visit. 
 
The soothing presence of animals can improve the mental wellbeing of pupils and 
staff, reduce stress and help pupils engage in the classroom and with their peers. 

 

 

Charity, community and environment – one of the key aims of Azbuka school 
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